
Zápis  

z  1. zasedání Rady pro cestovní ruch v rámci AP XI. 

Místo zasedání: zasedací místnost ER P 
Termín zasedání: 4. 1. 2024 
Přítomni:  viz. prezenční listina 
 

Program: 

1. Zahájení 
2. Plnění Akčního plánu XI 
3. Projekt Jeseníky frčí (NPPCR) 
4. Příprava projektu v rámci NPPCR (příprava strategie) 
5. Místní poplatky z pobytu 

6. Různé  (spolupráce s MST, MSK, spolupráce s J-SCR, STO, jednání ohledně parkování v K. 
Studánce, účast na jednání k LBT…) 

7. Závěr 
 

1. Zahájení  

Pan předseda přivítal přítomné a zeptal se členů RFCR, zda někdo chce doplnit program 

zasedání.   

Usnesení č. 01/01/2024 

Rada pro CR 

              schvaluje předložený program zasedání  
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 

Po schválení předal předseda slovo manažerce Petře Dudíkové. 

 

2. Plnění AP XI 

Manažerka seznámila přítomné s plněním AP XI. 

✓ Vydání zimní mapy s lyžařskými okruhy a okruhy vhodnými pro rodiny s dětmi –  3000 ks 

✓ Návštěva veletrhů a akcí – viz. přiložená prezentace., pravděpodobně se budeme účastnit i 

veletrhu v Plzni, na kterém jsme byli i v roce 2023. Zahraničního veletrhu se budeme 

účastnit buď v Bratislavě nebo v Polsku – je ještě na jednáních s MST 

✓ Doplňování aktualit na web, informovanost na fb a instagramu 

✓ Systém GAS 

✓ Realizace workshopů projektového týmu a Rady CR 

✓ Spolupráce s MSK a MST  

✓ Spolupráce s partnery 

✓ Obnovení certifikace destinace 

 

3. Projekt „Jeseníky frčí“ realizovaný v rámci NPPCR. Stěna, hra na stánek jsou již hotovy a 

používány, průvodce je zadán do tisku, cyklotoulky budou natáčeny v září a vysílány v roce 

2025. Jedno školení proběhlo, druhé je naplánované na 15.1.2024. 

 

 



4. Příprava projektu v rámci NPPCR 

Celkové náklady jsou 520 000,- Kč, dotace 50%. V letošním roce končí marketingová strategie 

CR Euroregionu Praděd a je proto  nutno zpracovat novou. Byl osloven p. Konvičný z Beskyd, 

který by ji vypracoval za 99 000,- Kč. 

Pan Krkoška nesouhlasí, aby zpracovával strategii někdo z Beskyd, doporučuje, aby přítomní 

zaslali do 15.1. své typy na firmy, které budou následně osloveny.   

Navržené další aktivity: 
✓ Tiskoviny (turistické mapy, průvodce) 
✓ Tiskoviny pro děti (omalovánky…) 
✓ Školení IC – na instagram, AI,… 

✓ Cyklotoulky, .. 
 
P. Chovančík nedoporučuje dělat tiskoviny, navrhuje  360 video, reely, pan Krkoška doporučuje 
si fotit, natáčet vlastními silami, a zaplatit někoho kdo to bude zpracovávat. 
P. Chovančík doporučuje oslovit i někoho, kdo bude dělat instagram. 
P. Krkoška navrhuje začít např. fotopointy, které rozmístilo Hitrádio Orion  v Jeseníkách 
P. Krkoška chce abychom měli nějakou identitu, aby se ukazoval brand – např. u cyklostezek, 

budovat svoji stezku, JSCR – stále jedou v YES. 

              Přítomní doporučují udělat více propagačních předmětů, oblečení  a prodávat např. v TIC.    

Propagační předměty pořízené z dotací však není možné dále prodávat.  

              Jednotné oblečení – zkusit oslovit partnera.  

Pan Krkoška navrhuje oslovit velké firmy, které budou mít zájem s Eu Praděd spolupracovat. Je 

nutné si udělat manuál v tabletu se sledovaností fb, se stávajícími partnery,…a s tím je 

navštěvovat. Nabídnout i to, že budeme natáčet cyklotoulky, kde  je můžeme propagovat. 

5. Místní poplatky 

P. Müllerová seznámila přítomné s výší poplatků z pobytu v některých obcích  - viz. prezentace 

a odkaz v prezentaci. 

 

6. Různé 

Paní Dudíková účast na prac.  skupiny RSK ve Fulneku, distribuce tur. novin 

Ředitelka Eu Praděd seznámila přítomné s Memorandem, které by mělo být uzavřeno s MST. 

Původní smlouva Rada EuP schválila. Po dohodě s MST bylo dohodnuto, že se smlouva 

neuzavře a že se uzavře něco jednoduššího a to memorandum o spolupráci. Spolupráce se týká 

vzájemné informovanosti, prezentace, …. Z našeho pohledu je memorandum v pořádku. 

Pan Krkoška – MST musí reportovat CzT, tak jak naše DM musí CzT 

 

Usnesení č. 02/01/2024 

Rada pro CR 

doporučuje uzavření memoranda Radě Euroregionu Praděd  

Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Spolupráce s JSCR – školení, LBT 

Jednání ohledně parkování v Karlově Studánce – proběhla jedna schůzka se starosty a AOPK, 

připravuje se druhá na 16.1. i se zástupcemLesů ČR. 

Došlo ke shodě starostů, aby parkoviště bylo. Světlá Hora musí udělat změnu v územním plánu.  

 



Ředitelka informovala, že všechny členské příspěvky za rok 2023 jsou vybrány, není žádný 

dlužník. 

Paní Šmigurová dále informovala o STO.  Naposledy proběhlo jednání v listopadu za účasti 

ředitele Czech Tourismu.  STO má zástupce ve skupině RIA – dopady CR na území. Destinačky 

se závěrem RIA nesouhlasí a navrhují MMR, ať dokument stáhne nebo upraví. Probíhají i 

schůzky na úrovni MMR -  nastavení dotačních programů, pro r. 2025 budou dotace NPPCR 

pravděpodobně upraveny. Nyní byly dvě oblasti – mark. aktivity, infrastruktura, v roce 2025 

zůstanou dotace na infrastrukturu, které přejdou pod Kraje, a ti budou správci. Program na 

mark. aktivity by byl zrušen a nově budou dotace na provoz destinaček. STO má za úkol udělat 

přehled výdajů, které by vyžadovali z dotací proplácet. Jednání na MMR budou nadále 

pokračovat. Otázkou zůstává - Jak prostředky pro DM rozdělit? Je nutné najít klíč. Pak bude na 

dohodě s MSK, jak se budou řešit dotace pro DM od kraje.   

Opětovná žádost o členství Veslařského klubu Slezská Harta 

Paní Dudíková seznámila s aktivitami, které p. Fidler dodal. 

Usnesení č. 03/01/2024 

Rada pro CR 

              rozhodla o přijetí Veslařského klubu Slezská Harta do členství RFCR 

              Pro 0, proti 0, zdržel se 6 

              Veslařský klub nebyl přijat. 

Úkol: Požádat o stanovisko, reference Mikroregion SH, zda-li klub spolupracuje  

s mikroregionem. 

LBT –  problém s úpravou běžeckých tras v okolí Vrbna, konzultováno s MST, panem Kroupou – 

AOPK.  P. Müllerová sdělila, že o problému Vrbno ví a že i z tohoto důvodu má město Vrbno 

nového lesního hospodáře. Dále se na poslední Radě města domlouvalo, že se zakoupí 

čtyřkolka z programu NPPCR, která by v zimě byla zapůjčena na údržbu LBT, v létě by město 

využívalo pro vlastní potřebu  - na úpravu stezek, trailů. 

Je také problém s přepisem dat u rolbařů - naši rolbaři poskytují data i JSCR, mělo by fungovat i 

obráceně, ale nefunguje. V loňském roce zcela nefungovaly stránky bílé stopy. P. Brabec 

(mapy.cz) slíbil, že letošní sezóna bude bez problémů. 

Pan Krkoška informoval, že v KS se bude stavět Dům přírody, peníze už na něj jsou, 

memorandum bude podepsáno tento týden. Bude umístěn na současném místě infocentra, 

samotný dům bude spojen s infocentrem. Projekt se chystá. Začne se v r. 2025.  

Přeprava Umbrella na Ovčárnu, cena je 50,- Kč a zajišťuje ji jako MHD Malá Morávka.  

Pan Krkoška sdělil, že MSK  bude pokračovat v opravě silnice na Ovčárnu.  

7. Závěr 

 

Přílohy: 

Prezentace 

Prezenční listina 

 

Zapsala P. Müllerová 5. 1. 2023 


